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ZAPISNIK  

 
27. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 19. 12. 2017 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Klemen Grahelj, Martina 
Kenda, Katja Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan Leban, Gorazd Leban, Aleš Manfreda, 

Borut Nikolaš, Danijel Oblak, Dragomir Rijavec, Jasna Rot, Valter Valentinuzzi, Klemen Šavli, Tomaž 

Štenkler. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Renata Pavc, Matjaž Žbogar.  
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij 
Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti mag. Matjaž Kos, višja svetovalka za odnose z 

javnostjo in protokol Špela Kranjc, tajnica župana in OS Martina Špolad, Milena Leban (k 5. točki 
dnevnega reda), Berti Rutar, Komunala Tolmin d.o.o. (k 5. točki dnevnega reda), Nejc Kumar, RRA 

Severne Primorske (k 3. točki dnevnega reda). 

 
NADZORNI ODBOR: / 

 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj), Matej Kavčič (Primorski val) .  

 
 

K 1. točki dnevnega reda.  
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 
Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na začetku seje je bilo prisotnih 17 članov OS. Seje se še niso udeležili mag. Matej Skočir, Janja Hadalin, 

Maša Klavora.  
 

Predsedujoči je predlagal spremembo vrstnega reda dnevnega reda tako, da se zamenjata 4.  in 5. 
točka. Odprl je razpravo na dnevni red. Razpravljavcev ni bilo. 

Predsedujoči je predlagani spremenjeni dnevni red dal na glasovanje:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta. 
3. Razprava in sklepanje o Načrtu razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih        

komunikacij naslednje generacije v Občini Tolmin.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu poračuna cene storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v 
Občini Tolmin za mesec december 2017. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v drugi 
obravnavi. 

6. Volitve in imenovanja.  
7. Premoženjsko pravna zadeva.  

8. Vprašanja in predlogi. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so z 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
DNEVNI RED: 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta. 

3. Razprava in sklepanje o Načrtu razvoja odprtega širokopasovnega omrežja 
elektronskih        komunikacij naslednje generacije v Občini Tolmin.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu poračuna cene storitev ravnanja s komunalnimi 
odpadki v Občini Tolmin za mesec december 2017. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v     

drugi obravnavi. 
    6. Volitve in imenovanja.  

    7. Premoženjsko pravna zadeva.  
    8. Vprašanja in predlogi 

 
K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 26. seje občinskega sveta.  

 
Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 26. seje OS. Razpravljavcev ni bilo. 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se zapisnik 26. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
Ob 17.09 je na sejo prispela Janja Hadalin. Sejo je nadaljevalo 18 svetnikov. 

 
K 3. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o Načrtu razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih        
komunikacij naslednje generacije v Občini Tolmin. 

 

 
Načrtu razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije v 

Občini Tolmin je predstavil Nejc Kumar iz RRA Severne Primorske. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 
Draga Rijavca je zanimalo tehnično poročilo, odziv anketirancev na razvoj omrežja, ter vpliv omrežja na 

razvoj gospodarstva. Prav tako je želel izvedeti ali že imajo podatke o rezultatih v kateri izmed občin, ki 
so omogočile razvoj odprtega širokopasovnega omrežja in ali obstajajo prepreke, ki bi zavirale umestitev 

omrežja  do leta 2020. 
 

Nejc Kumar je pojasnil, da ovir ni, vse potrebno imajo pripravljeno, ter da priprava poteka že tri leta. 

Povzel je, da je na območju Sežane in Komna na omrežje že priklopljeno 40% prebivalstva in, da bodo 
cene primerljive. 

 
Gorazd Leban je opozoril na merila, ki jih imamo v Občini Tolmin, da se ne bi ponovila zgodba o izgledu 

cestišč po mestu Tolmin, ki je nastala ob koncu investicije Telekoma. Predlagal je, da uprava preveri, 

nadgradi dovoljenja. 
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Predsedujoči je predlagal potrditev Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 

komunikacij naslednje generacije v Občini Tolmin. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli 
 

S K L E P 
 

Potrdi se Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
naslednje generacije v Občini Tolmin.  

 

 
K 4. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu poračuna cene storitev ravnanja s komunalnimi odpadki 
v Občini Tolmin za mesec december 2017. 

 

Berti Rutar, direktor Komunale Tolmin d.o.o., je natančno pojasnil zakaj predlaga poračun cen storitev 
ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Tolmin za mesec december 2017. Povedal je, da redno 

spremljajo vse stroške in prihodke, da pa se rezultati pokažejo šele na koncu jeseni, ker je vpliv turizma 
in vremena na poslovanje velik. Za povečanje prihodkov je kot razlog navedel postavitev večjega števila 

kontejnerjev in poostritev zaračunavanja, ter večje število turističnih gostov v občini. Prav tako so 
pridobili nižje cene za odvoz odpadkov na predelavo. Zaradi dobrega predvidevanja in pozitivnega 

poslovnega rezultata predlagajo poračun za občane v mesecu decembru 2017. Zagotovil je, da so 

ustrezno ravnali tudi na davčnem področju, ko so se odločili za  takšno ravnanje. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. 
 

Gorazd Leban je pozdravil takšno odločitev in dejal, da v bodoče ne pričakuje dviga cen komunalnih 

storitev. 
 

Berti Rutar je povedal, da se cene komunalnih storitev niso dvignile, da pa se je spremenila cena 
omrežnin. Kalkulacije je težko narediti točno, saj so odvisne od vrste dejavnikov, standardi so visoki, 

poraba vode se niža. V Sloveniji se Komunala Tolmin d.o.o. nahaja v prvi tretjini komunalnih podjetij. 

 
Gorazd Leban je poudaril, da je bilo v zadnjih treh letih plačno 50.000 eur davka na dobiček državi. 

 
Berti Rutar je pojasnil, da ni bilo nobenih olajšav, na podlagi katerih bi lahko poračunali davek. 

 
Predsedujoči je menil, da je cilj poračuna dober, saj koristi občanom. 

 

 
Predsedujoči je dal predlog poračuna cene storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Tolmin za 

mesec december 2017 na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

I. 
 

Za december 2017 se upošteva poračunska cena storitev ravnanja s komunalnimi odpadki 

v Občini Tolmin v višini: 
 

Poračunska cena javne službe           0,2031 eur/kg 
Poračunska cena javne infrastrukture     0,0027 eur/kg 

 

II. 
Sklep velja takoj. 
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Ob 17.47 je na sejo prispela Maša Klavora. Sejo je nadaljevalo 19 svetnikov. 

 
K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v drugi 

obravnavi. 
 

Predsedujoči je povzel predlog Odloka o proračunu v prvem branju, pojasnil zadolževanje, povratna in 
nepovratna sredstva. Pojasnil je, da so v gradivu in obrazložitvah za sejo občinskega sveta jasno vidne 

spremembe ter upoštevani in zavrnjeni predlogi. 
 

Med najpomembnejše je predsedujoči uvrstil naslednje odločitve: 

 
- Dodatnega financiranja političnih strank v tem proračunskem letu ne bo, raven ostaja na 

nominalni realizaciji iz preteklega leta. 
- Za razvoj starega mestnega jedra Tolmina se nameni 5.000,00 eur za poskusno spremembo 

prometnega režima in analizo ob zaključku obdobja, na osnovi katerih se lahko kasneje za stalno 

uredi promet. Ob tem projektu (LAS in LAS LIDER), ki se bo izvajal skupaj s PRC-jem pa je 
ključna tudi lokacija PP Tolmin. S PP Tolmin in njihovo upravo potekajo intenzivni razgovori. 

- Ob preusmeritvi prometa na obvoznico, ki je predmet CPS Občine Tolmin, se bo uredilo tudi 
krake cestišč, kot je npr. izvoz iz ulice Prekomorskih brigad. 

- Pri vodovodu Lom se celotna začetna faza prestavi v leto 2018. 
- Razvoj cestne infrastrukture v KS Podbrdo. 

- Za postavitev brvi čez Sočo, ki bi povezovala Tolmin in Volče se je potrebno podrobno seznaniti 

z ovirami, ki trenutno preprečujejo izvedbo. 
- Poleg Podbrda med štiri, z vzdrževanjem cestne infrastrukture najbolj obremenjene krajevne 

skupnosti, spadajo še Dolenja in Gorenja Trebuša, ter Tolminski Lom. 
- Vzpostavljajo se prave razmere za ureditev pešpoti v okolici Tolmina ob reki Tolminki, kjer se v 

kratkem pričakuje dovoljenje ARSA. 

- Ureditev površin v Tolminu na območju med sodiščem in hotelom Dvorec je zaustavljena zaradi 
predvidenih investicij. 

- Enako velja za park zdravja. 
- Elaborati za izgradnjo obvoznic Volče in Most na Soči so v izdelavi. 

- Začetek parcelacij na območju Daber-Stopnik. 

- Reševanje stanovanjske problematike – razpis za stanovanja za mlade, subvencija obrestne 
mere za nakup stanovanja. 

- Priprave za izvedbo gradbenih del za dvorano Šentviška gora. 
- Javorca je pridobila Znak Evropske kulturne dediščine, ki dolini prinaša višjo vrednost. Ob tem 

se bo pripravilo projekt elektrifikacije bunkerjev v sodelovanju z Javnim zavodom Turizem Dolina 
Soče. 

- Priprava projekta za starejše na osnovi analize ankete, ki je bila opravljena med starejšimi 

občani. 
- Amandmajev ni bilo. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Valter Valentinuzzi je pohvalil celovito rešitev športnega parka Brajda in povedal, da je nekaj njegovih 
predlogov bilo umeščenih v proračun. Poudaril je, da želi več vedeti o večjih načrtovanih projektih, ter 

vedeti za terminske plane izvedbe projektov. Izvajanje proračuna za leto 2017 je bilo realizirano le v 
višini 60% , kar za občane ni dobro. Višina sredstev rezervnega sklada se mu je zdela previsoka, denar 

bi se lahko porabil v druge namene. Prav tako se mu ni zdelo smiselno porabiti denarja za nakup opreme 
bara v Kinodvorani. Zadovoljen je bil z razvojem aktivnosti v zvezi s pešpotjo ob Tolminki in poudaril 

pomembnost zagotovitve dostopa do reke in povezave do starega mestnega jedra. Prav tako je menil, 

da je potrebno biti v projektih bolj ambiciozen. Povedal je da je potrebno urediti obvoz okoli mesta 
Tolmin, urediti krake cestišč, narediti brv čez Sočo za povezavo z vasjo Volče, ki je predmet debate od 

leta 2013. Predlagal je je, da se bolj upošteva demografijo, da se določi vodje projektov, se jih ustrezno 
stimulira , projekte predstavi in določi terminski plan.  

 

Ob 18.15 se je seji pridružil mag. Matej Skočir. Sejo je nadaljevalo 20 svetnikov. 
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Miran Drole je pojasnil, da se bo ob ureditvi poti ob Tolminki dorekel tudi dostop do Tolminke, ter da si 

želi, da bi domačini dopustili prehode ob svojih hišah. V sklopu CPS so tudi rešitve za razbremenitev 
prometa v starem mestnem jedru in s tem zagotovitev ljudem prijaznega režima. V sodelovanju z državo 

občina ureja kolesarske povezave med Tolminom in Kobaridom, med Tolminom in Kanalom in med 

Tolminom in Idrijo pri Bači. Za navezave na te kolesarske poti, ki bodo zgrajene v prihodnih letih pa 
skrbi Občina Tolmin. Za izgradnjo in izboljšave parkirnih prostorov je potrebno načrtovanje, 

izoblikovanje pravil, ter morda tudi izgradnja parkirne hiše, ki bo morala biti ustrezno upravljana in ne 
bo brezplačna. Pogled na razvoj cestnega obroča okoli Tolmina mora biti celosten ob upoštevanju že 

sprejetih smernic. Delavnice o drevninah v Tolminu so zaključene, izdelan je Predlog načrta upravljanja 
z mestno drevnino v Tolminu. Predlog definira koliko dreves se bo posadilo, na kakšen način in kako se 

bo ozelenilo mesto, ter stroške projekta ozelenitve. Vse to bo ustrezna podlaga za oblikovanje Odloka o 

drevninah v prihodnosti. Projekt bo poslan tudi KS Tolmin in odborom. Povezovalna brv med Tolminom 
in Volčami je bila narisana že v letu 2013, pa je sama izvedba padla v vodo zaradi naravovarstvenega 

soglasja (ptice, ki se nahajajo na območju), ki ga ni bilo moč pridobiti. Povedal je, da je ponovno pozval 
Zavod, da predstavi in pojasni kje je težava in kako bi se jo morda dalo premostiti. 

 

Janja Bičič je pojasnila, da v času priprave prvega branja predloga proračuna Občina Tolmin še ni 
razpolagala z vsemi fakturami, zato je bila narejena zelo groba ocena. Povedala je, da v tem trenutku 

pričakuje bistveno boljšo realizacijo in sicer v višini 75%, za ostali del pa razlog tiči v neizvajanju 
investicijskega dela, kar pa je že bilo razloženo. Poudarila je, da bodo prihodki višji za 4%, da pa 

rezervacijska sredstva ostajajo na predlagani višini. Ta sredstva bi zakonsko lahko bila bistveno višja. 
Predstavljajo instrument hitrega reagiranja na dano situacijo in torej služijo kot pomoč pri izvedbi 

projektov. 

 
Miro Lapanja je bil zadovoljen za zelo zgoden predlog proračuna, pohvalil je strateške usmeritve za 

razvoj in, da se teži k realizacijam. Predlagal je, da se čimprej naredijo razpisi in razdelijo sredstva, ki 
omogočajo nadaljevanje dela v klubih, društvih. Prav tako je pohvalil obrazložitve župana pri drugem 

branju predloga proračuna in še opomnil, da si želi več sodelovanja oziroma soodločanja. 

 
Župan je povedal, da je vedno pripravljen na razgovor, kar še posebej velja za vse člane občinskega 

sveta.  
 

Valter Valentinuzzi je dejal, da iz predlaganega gradiva ni mogel razbrati realizacije v višini 75% in, da 

želi pravi odgovor. 
 

Janja Bičič je ponovno pojasnila, da je posredovala podatke, ki jih je pridobila ob koncu delavnega dne, 
na dan ko poteka 27. seja OS in, da ta realizacija znaša 75%. 

 
Klemen Šavli je pohvalil, da je bilo veliko predlogov vnesenih v predlog proračuna, menil pa je, da je pri 

sredstvih namenjenih za ČN Volče nekaj nejasnosti. 

 
Župan je odgovoril, da gre za povečanje kapacitet ČN Volče, saj se bodo tja speljala tudi kanalizacija iz 

Kozaršč in Čiginja in je ta investicija še kako potrebna in upravičena 
 

Florjan Leban je bil zadovoljen s povečanjem sredstev za kmetijstvo in predlagal, da se še povečajo. 

Opomnil je, da je kot cilj CPS-ja na prvem mestu omogočanje hoje. Povezava do Tolminskih Korit pa je 
za pešce slabo poskrbljeno, prav tako je potrebno za pešce poskrbeti na relaciji Tolmin-Dolje. Pločnik 

proti Žabčam je urejen. Pozval je k rešitvi črne točke pod Ključem, ki je izjemno nevarna za kolesarje in 
predlagal kontinuiran pritisk na DRSI. Dejal je, da bi bilo dobro, da se ob cevi za vodovod v Lom vkoplje 

dodatna cev za potrebe razvoja telekomunikacijskega omrežja. Strinjal se je s predhodnimi predlogi o 
predstavitvah večjih investicij. 

 

Župan je povedal, da je bilo v zvezi z razvojem kmetijstva veliko narejeno za ohranitev planin po potresu, 
prepoznavnosti sira Tolminc za kar imajo zasluge tako Občina Tolmin, PRC, država in nenazadnje tudi 

knjiga, ki jo je župan podaril svetnikom. Viden je napredek satelitskih vasi. Trenutno se projektira pločnik 
proti Doljam. Pločnika do Zatolmina in Žabč pa sta urejena. Pomembna naloga je tudi organiziranje 

sistema vzdrževanja pešpoti. Večji projekti so predstavljeni na občinski spletni strani in so dostopni 

vsakomur. 
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Gorazd Leban je menil, da bo zaradi prihajajočih volitev realizacija najverjetneje dobra. Prav tako je 

izrazil podporo stanovanjski politiki za mlade in subvencioniranju obrestne mere za nakup stanovanja, 
ki je bila pozitivno sprejeta tudi v malem gospodarstvu. Kot občan je zadovoljen z investicijami, podpira 

prenovo Gregorčičeve ulice ter ureditev ceste okrog Brajde. Menil je da je program za starejše potreben, 

da pa na področju gospodarstva ni večjih premikov in mu je potrebno dati večji poudarek. 
 

Predsedujoči je dal predlog Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v drugi obravnavi na 
glasovanje. 

 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Tolmin za leto 2018, v drugi obravnavi. 

 
 

 
Predsedujoči je predlagal sprejetje Letnega programa kulture Občine Tolmin za leto 2018.  

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Sprejme se Letni program kulture Občine Tolmin za leto 2018. 

 

 
 

Predsedujoči je nadalje predlagal sprejetje Letnega programa športa Občine Tolmin za leto 2018.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Letni program športa Občine Tolmin za leto 2018. 
 

 

 
Predsedujoči je predlagal tudi sprejetje Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Tolmin za 

leto 2018.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 20 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Tolmin za leto 2018. 
 

 

K 6. točki dnevnega reda. 
Volitve in imenovanja.  

 
Borut Nikolaš, predsednik KMVVI, je predstavil dosedanji potek zbiranja kandidatur za predstavnike 

Občine Tolmin v svetu OŠ Tolmin. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev ni bilo. 
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Davorin Simčič je dopolnil pojasnilo o poteku zbiranja kandidatur, kandidature predstavil in pojasnil 

način glasovanja. 
 

Predsedujoči je pozval k glasovanju o posameznih kandidatih. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin v svet Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin kot predstavnico 

Občine Tolmin, imenuje Janjo Hadalin, Poljubinj 22, Tolmin. 

 
 

Predsedujoči je pozval k naslednjemu glasovanju o posameznih kandidatih. 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 13 glasovi ZA in 2 glasovi 

PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin v svet Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin kot predstavnico 

Občine Tolmin, imenuje Nado Bellomo, Poljubinj 24 c, Tolmin. 
 

 

 
Predsedujoči je pozval k naslednjemu glasovanju. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so s 19 glasovi ZA in 1 glasom 
PROTI sprejeli  

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin v svet Osnovne šole Franceta Bevka Tolmin kot predstavnico 
Občine Tolmin, imenuje Anko Kavčič Cimprič, Volarje 17 b, Tolmin. 

 

 
Predsedujoči je pozval še k zadnjemu naslednjemu glasovanju o kandidatih. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 13 članov OS.  
 

S K L E P 
 

Člani OS z 8 glasovi ZA in 1 glasom PROTI niso  imenovali  Antonije Zorjan, Prekomorskih 

brigad 12, Tolmin, kot predstavnico Občine Tolmin v svet Osnovne šole Franceta Bevka 
Tolmin. 

 
Borut Nikolaš, predsednik KMVVI, je pojasnil razloge za imenovanje predstavnika Občine Tolmin v svet 

Posoškega razvojnega centra. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

 
Borut Nikolaš je povedal svoje osebno mnenje o primernosti kandidatov. 

Miro Lapanja je potrdil primernost kandidata, ter mu napovedal podporo. 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS.  
 

S K L E P 
 

Člani OS s 6 glasovi ZA in 13 glasovi PROTI niso  imenovali Milojke Leban, Most na Soči 77, 

Most na Soči, kot predstavnico Občine Tolmin v svet Posoškega razvojnega centra. 
 

Predsedujoči je predlagal naslednje glasovanje. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  
S K L E P 

 

I. 
Občinski svet Občine Tolmin v svet Posoškega razvojnega centra kot predstavnika Občine 

Tolmin, imenuje mag. Milana Torkarja, Prekomorskih brigad 14, Tolmin. 
 

II. 
Občinski svet Občine Tolmin mag. Milana Torkarja imenuje za čas do izteka mandata 

sedanjega sveta Posoškega razvojnega centra, predvidoma do aprila 2019. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda. 
Premoženjsko pravna zadeva. 

 

Davorin Simčič je podal obrazložitev premoženjsko pravne zadeve.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo. Razpravljavcev ni bilo. 
Predsedujoči je predlog sklepa dal na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
I. 

Nepremičnini s parc. Št. 1142/19 k.o. Poljubinj, se odvzame status grajenega javnega 

dobra – ceste. 
 

II. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi na oglasni deski in na spletni strani Občine 

Tolmin. 
 

K 8. točki dnevnega reda. 
Vprašanja in predlogi. 

 
Borut Nikolaš je dejal, da kandidatura župana v Državni svet ni bila podprta, s tem svetniki niso sledili 

dobrobiti občanom, ki jih takšna funkcija prinaša. Po njegovem mnenju bi bilo prav, da znotraj občine v 

takšnih primerih ne bi prihajalo do delitev.  
 

Bojan Drole je predlagal, da se preglede cest v prihodnje  izvršuje skupaj s krajani krajevnih skupnosti. 
Ta predlog naj se posreduje Komunali Tolmin d.o.o., ki naj ustrezno sestavi ekipe. 

 

Gorazd Leban je pozval direktorja Komunale Tolmin d.o.o., da na naslednji seji odbora za gospodarstvo 
pojasni poslovanje in višino plačanih dajatev državi. 

 
Predsedujoči je sejo zaključil z  novoletnim voščilom krajanom in svetnikom. 

 
 

Seja je bila zaključena ob 19.25 uri. 

 
 

 
        DAVORIN SIMČIČ,                                               UROŠ BREŽAN,                        

DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE                                              PREDSEDUJOČI          

                                                   
 


